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Sprzedam działkę pod inwestycję mieszkaniową
Rembertów - Budnicza (Mokry Ług)
pow. 6354 m2 wym: ok. 90 m x 68 m

możliwość podziału na 8 działek

cena: 953.100 zł  (150 zł/m2) 
objęta Miejscowym Planem Zagospodarowania 

z przeznaczeniem pod zabudowę jednorodzinną 
rozproszoną, do sprzedania w całości, jeden właściciel, 

księga wieczysta, tel. 501 49 56 88

Na Koncerty Mistrzów 
corocznie przychodzą tłumy 
słuchaczy. I tym razem Bazy-
lika Świętej Trójcy w Kobyłce 
wypełniona była po brzegi. Te 
urzekające spotkania muzycz-
ne pokazują, że muzyka baro-
ku to nie tylko utwory takich 
twórców, jak Antonio Vivaldi, 
Jerzy Fryderyk Händel i Jan 
Sebastian Bach. To niesamo-

wita różnorodność dźwię-
ków z całego świata, często 
orientalnych, brzmiących 
zaskakująco nowocześnie jak 
na tę epokę. Wyróżnia się 
niebywałą ekspresyjnością i 
indywidualnym charakterem. 
Ta muzyka świetnie wyraża 
emocje i sprawia, że jej od-
biorcy udają się we wspaniałą 
podróż w czasie i przestrzeni.

Inauguracyjny, niedzielny 
koncert z cyklu Perła Baroku, 
zatytułowany został Barok w 
Muzyce Świata, „Muzyka z da-
leka i bliska”. Piękne wnętrze 
zabytkowej bazyliki wypełniły 
dźwięki utworów w wykonaniu 
Marii Pomianowskiej z zespo-
łem. Wydarzenie patronatem 
honorowym objął J.E. Arcy-
biskup Henryk Hoser, a także 

Starosta Wołomiński Kazimierz 
Rakowski i Burmistrz Miasta 
Kobyłka Robert Roguski.

Koncert tradycyjnie 
rozpoczęła jego twórczyni - 
Anna Szarek - Lisiewicz, któ-
ra podkreśliła, że w tym roku 
Perła Baroku odbywa się na 
cześć wielkiej rocznicy chrztu 
Polski. 

Perła Baroku - Koncerty Mistrzów

Nie ma wiaduktu, będą korki

Jak inwestor okpił urzędników 

W niedzielę, 5 czerwca, rozpoczęła się IX edycja Międzynarodowego Festiwalu Perła Baroku. Przypomnijmy, że organizatorem 
tego wspaniałego przedsięwzięcia jest Anna Szarek - Lisiewicz. 

(dokończenie na str. 6)

Wokół przerwanej budo-
wy wiaduktu robi się coraz 
głośniej. Przejazd przez tory 
„tymczasową” nitką jest bar-
dzo utrudniony, postawione 
pierwsze filary robią wrażenie 
porzuconych, a kierowcy stoją 

w korkach nawet poza godzi-
nami szczytu i w weekendy. 
Dodatkowo w okolicznych 
miejscowościach krążą upor-
czywe plotki na temat powo-
dów wstrzymania budowy.

(dokończenie na str. 4)

Przez kolejne tygodnie nic się nie dzieje na rozpoczętej budowie 
wiaduktu na trasie wojewódzkiej 634. Sytuacja wkrótce się po-
gorszy, ponieważ na tory z Zielonki do Rembertowa od 1 sierpnia 
wracają pociągi.

Czy robotnicy wreszcie wrócą na budowę wiaduktu?

Stało się to, co było do 
przewidzenia. Nie pomogły 
protesty osób zainteresowa-
nych ocaleniem zabytkowej 
willi, wybudowanej z unika-
towej cegły tzw. granzówki. 
Nie pomogły uwagi, że willa 

rozbierana jest w nieprawidło-
wy sposób. Zarówno stołeczny 
konserwator zabytków, jak i 
pełnomocnik właściciela, prze-
konywali, że wszystko odbywa 
się zgodnie z pozwoleniem. 
Innego zdania był  m.in. Mi-

chał Krasucki, ówczesny prezes 
warszawskiego oddziału Towa-
rzystwa Opieki nad Zabytkami, 
a obecnie zastępca stołecznego 
konserwatora zabytków. Uwa-
żał on, że „na budowie powi-
nien być nadzór konserwa-

torski, np. prace rozbiórkowe 
powinny być prowadzone ręcz-
nie, a nie przy pomocy koparki. 
Nie zabezpieczono elemen-
tów dekoracyjnych, wyburzo-
no i  zniszczono nawet to, co 
było do uratowania”.

W 2014 roku pisaliśmy o planach nowego właścicielu terenu, na którym znajdowała się tzw. willa Granzowa, zabytkowy budy-
nek powstały ok. 1895 r. Nieruchomość ta w 2013 r. została zakupiona przez firmę Millbery Sp. z o.o.. Teren wraz z budynkiem 
miał być adaptowany na centrum zdrowia i urody. Teraz dowiadujemy się, że na wniosek właściciela, 16 maja 2016 r. wicemi-
nister kultury, Magdalena Gawin, podpisała decyzję o wykreśleniu willi z rejestru zabytków. 

(dokończenie na str. 3)

Koniec willi Granzowa
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Piotr Uściński  - Prosto z Sejmu

Mieszkanie Plus – nowy program rządu PiS

Piotr Uściński
Poseł na Sejm RP

Rozstrzygnięty został konkurs na stanowisko Dyrektora 
Miejskiego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdro-
wotnej. Nowym dyrektorem został Dariusz Kutyłowski, ceniony 
laryngolog, audiolog i foniatra.

Burmistrz Miasta Kobyłka Robert Roguski z dniem 1 czerwca 
br. powierzył obowiązki dyrektora Miejskiego Ośrodka Kultury w 
Kobyłce pani Agnieszce Nemskiej.

Nowa pani dyrektor pracowała wcześniej w kobyłkowskim 
MOK. Jak powiedział „Regionalnej” burmistrz Roguski, nominacja 
ta spowodowana była odejściem poprzedniej pani dyrektor, Mał-
gorzaty Głębickiej. Aby ukrócić spekulacje na ten temat dodajmy, 
że Małgorzata Głębicka odeszła na własną prośbę w związku z 
otrzymaniem propozycji pracy na wysokim stanowisku w jednym 
z banków. Red.

Zmiany w MOKNowy dyrektor ZOZ 
w Kobyłce

Dyrektor biblioteki do odwołania?

Premier Beata Szydło 
ogłosiła założenia kolejne-
go programu skierowanego 
do polskich rodzin. Wpisuje 
się on doskonale w politykę 
prorodzinną i prodemogra-
ficzną, czyli w priorytety rzą-
du. Chcemy, aby z programu 
skorzystali młodzi ludzie 
chcący założyć rodziny, chcą-
cy posiadać dzieci, którym na 
przeszkodzie w realizacji tych 
planów stoi brak możliwości 
zakupu własnego mieszkania. 
Liczymy na to, że dla wielu 
rodzin uzyskanie mieszkania 
o odpowiednim standardzie 
w połączeniu z programem 
Rodzina 500+ będzie stano-
wiło podstawę do podjęcia 
decyzji o posiadaniu większej 
liczby dzieci. 

Program będzie progra-
mem powszechnym, tzn. do-
stępnym dla każdego. 

Mieszkanie Plus to pro-
gram budowy mieszkań na 
wynajem przy wykorzystaniu 

gruntów skarbu państwa (z op-
cją uzyskania własności po la-
tach płacenia czynszu). Ale nie 
tylko, gdyż będzie się on opierał 
na trzech filarach: mieszkaniach 
budowanych na gruntach skar-
bu państwa, wsparciu budowni-
ctwa społecznego oraz wsparciu 
oszczędzania na cele mieszka-
niowe.

Szacuje się, że cena jednego 
metra kwadratowego mieszkań 
budowanych na gruntach skar-
bu państwa będzie wynosiła, w 
zależności od rejonu kraju, oko-
ło 2,5 – 3 tys. zł. Koszt wynajmu 
bez opłat eksploatacyjnych wy-
nosić ma 12-24 zł/m2. Wybudo-
wane w ramach programu loka-
le będą więc przystępne cenowo. 
Korzystający z programu będą 
mogli wynajmować mieszkania 
lub wynajmować z opcją prze-
niesienia własności. 

Uzupełnieniem programu 
będzie zwiększenie wsparcia 
rządu dla społecznego budow-
nictwa czynszowego. Samorzą-
dy będą mogą wnioskować o 
dofinansowanie kosztów bu-
dowy mieszkań komunalnych 
i ubiegać się o preferencyjne 
kredyty w Banku Gospodarstwa 
Krajowego.

Zależy nam również na tym, 
aby zachęcić Polaków do plano-
wania potrzeb mieszkaniowych. 
Zostanie więc stworzony system 
oszczędzania na cele mieszka-
niowe, którego uczestnicy będą 
mogli w bankach założyć ra-

chunki z premią za systema-
tyczne oszczędzanie.

Wszystkie szczegóły Na-
rodowego Programu Miesz-
kaniowego, którego częścią 
jest Mieszkanie+ poznamy 
już w najbliższych miesiącach, 
nabór chętnych na pierwsze 
mieszkania budowane na wy-
najem rozpocznie się w II po-
łowie 2017 r., a wynajem tych 
mieszkań ruszy roku później 
(trzeba je przecież najpierw 
wybudować).

Program nie wpływa na 
funkcjonowanie rynku deve-
loperskiego, osoby zamożne 
będą mogły korzystać z oferty 
rynkowej i kupować miesz-
kania na własność. Nie bę-
dzie także ingerencji w ceny 
mieszkań sprzedawanych na 
rynku na własność. Nato-
miast spodziewany jest po-
zytywny wpływ programu na 
kształtowanie się i stabilizację 
rynkowej wysokości czynszu 
najmu.

Podsumowując warto 
zauważyć zasadniczą zmianę 
podejścia rządu do miesz-
kalnictwa. Poprzedni rząd 
ograniczał się do wspierania 
kredytów hipotecznych. My 
chcemy pomóc młodym ro-
dzinom z dziećmi uzyskać 
mieszkanie nie skazując ich 
jednocześnie na problemy 
związane z kredytami.

Od lewej: Kierownik Wydziału Kadr i Płac Małgorzata Jarzęb-
ska,  dyr. MSPZOZ w Kobyłce Dariusz Kutyłowski, wicebur-
mistrz Karina Jaźwińska i burmistrz Robert Roguski

Kierownik Wydziału Kadr i Płac Małgorzata Jarzębska, dyr. MOK 
w Kobyłce Agnieszka Nemska i burmistrz Robert Roguski

Stołeczne Biuro Kultury wszczęło procedurę odwołania dyrektora Biblioteki Publicznej im. 
Jana Pawła II w Dzielnicy Rembertów m. st. Warszawy przy ul. Gawędziarzy 8. Jak informuje 
burmistrz Golónka, przeprowadzone kontrole stwierdziły nieprawidłowości związane z za-
rządzeniem biblioteką.

Zapytaliśmy władze dziel-
nicy, o jakie nieprawidłowości 
chodzi. W odpowiedzi otrzy-
maliśmy pismo, w którym zo-
stały podane przykłady złego 
zarządzania biblioteką.

Zarzuca się m.in. dyrek-
torce biblioteki dokonywanie 
zmian w strukturze organi-
zacyjnej niezgodnie z § 11 
Statutu Biblioteki (regulamin 
powinien być zaopiniowany 
przez Prezydenta m. st. War-
szawy). Obowiązujący nadal 
regulamin organizacyjny z 
2005 roku jest nieaktualny 
i sprzeczny ze standardami 
kontroli zarządczej, wprowa-
dzonym komunikatem Mini-
stra Finansów z 16 grudnia 
2009 roku.

Kolejny zarzut dotyczył 
nieskładania sprawozdań z 
działalności biblioteki w ter-
minie przewidzianym w Sta-
tucie Biblioteki: sprawozdanie 
z 2014 roku zostało złożone 
69 dni po terminie. Kwestio-
nariusz samooceny kontroli 
zarządczej, wymagany zarzą-
dzeniem nr 1613/2011 Pre-
zydenta m. st. Warszawy z 11 
października 2011 roku, rów-
nież składany był po upływie 
ustawowego terminu.

Ustalenie pogotowia ka-
sowego na 42.000 zł, zdaniem 
kontrolujących było niezgod-
ne z zapisem § 1 instrukcji 
gospodarki kasowej obowią-
zującej w bibliotece. Rachu-
nek bankowy nie służył do 

przechowywania wolnych 
środków podlegających opro-
centowaniu, natomiast kasa 
biblioteki służyła do przetrzy-
mywania wolnej gotówki.

Dyrektor pełniła obo-
wiązki kasjera, co nie znaj-
dowało odzwierciedlenia w 
przepisach wewnętrznych i 
jest niezgodne ze standardami 
kontroli zarządczej. Połącze-
nie funkcji dyrektora i kasjera 
wiązało się zarówno z doko-
nywaniem i zatwierdzaniem 
wpłat.

Odbieranie nadgodzin 
przez dyrektora biblioteki 
uznano za niezgodne z prze-
pisami. Jak wyjaśnia urząd 
dzielnicy, zarządzający za-
kładem pracy – dyrektor i 
główna księgowa - wykonują 
w razie konieczności pracę 
poza normalnymi godzinami 
pracy bez prawa do wynagro-
dzenia oraz dodatku z tytułu 
pracy w godzinach nadliczbo-
wych (§ 18 regulaminu pracy). 
Wskazuje się również na nie-
usprawiedliwioną nieobec-
ność dyrektora w pracy oraz 

nieodprowadzanie składek 
z tytułu ubezpieczenia gru-
powego przez okres od 1 do 
6 miesięcy. Ponadto, jak in-
formuje dzielnica - płatności 
składek regularnie były opóź-
niane od 10 do 44 dni.

Negatywną ocenę realiza-
cji obowiązków związanych 
z utrzymaniem budynku 
placówki w należytym sta-
nie techniczno-użytkowym 
oraz w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej przez dy-
rektora biblioteki wystawiła 
również NIK. Inne zarzuty 
to np. nierejestrowanie kon-
troli zewnętrznych, co sta-
nowi naruszenie zarządzenia 
nr  1919/2011 Prezydenta 
m.st. Warszawy z 12 paździer-
nika 2011 roku oraz niepra-
widłowości w polityce ra-
chunkowości.

- To tylko nieliczne przy-
kłady złego zarządzania jed-
nostką organizacyjną - po-
informował „Regionalną” 
burmistrz Mieczysław Go-
lónka. 

Red.
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O tym, że coś niedobrego 
dzieje się wokół tej sprawy, alar-
mowała również Aleksandra 
Sheybal-Rostek, radna m.st. 
Warszawy. 

- Ponieważ od roku na tym 
terenie nie toczą się jakiekolwiek 
prace remontowo-budowlane, a 
zabytkowa willa została całkowi-
cie rozebrana, poprosiłam prezy-
dent Hannę Gronkiewicz-Waltz 
o informację, jakie są ustalenia 
konserwatora zabytków w tej 
sprawie. Dowiedziałam się, że 
Stołeczny Konserwator Zabyt-
ków wydał decyzję, w której 
pozwolił na prowadzenie robót 
budowlanych. Obowiązek przy-
wrócenia bryły, zgodnie ze sta-
nem historycznym, ustalono na 1 
sierpnia 2016 r. - poinformowała 
nas radna Sheybal-Rostek. 

W odpowiedzi udzielo-
nej radnej 11 maja br. przez 
wiceprezydenta Warszawy 
Włodzimierza Paszyńskiego 
czytamy:

„Z informacji posiada-
nych przez Biuro Konserwato-
ra Zabytków wynika, iż aktu-
alnie żadne prace budowlane 
na terenie ww. nieruchomości 
nie są prowadzone, a inwe-
stor w dniu 5 lutego wystąpił 
o skreślenie z rejestru zabyt-
ków przedmiotowego obiektu. 
Decyzją z dnia 2 października 
2015 r. Generalny Konser-
wator Zabytków odmówił 
skreślenia z rejestru zabytków 
budynku willi. Wnioskodawca 
zwrócił się z wnioskiem o po-
nowne rozpatrzenie sprawy”.

Tymczasem już 16 maja 
2016 wiceminister kultury, 

Magdalena Gawin, podpisała 
decyzję o wykreśleniu willi 
wraz z resztką parku z rejestru 
zabytków.

W uzasadnieniu tej de-
cyzji czytamy m.in.: „Analiza 
dostarczonych przez Wnio-
skodawcę nowych dowodów 
wskazuje, że niemożliwe jest 
przeprowadzenie robót bu-
dowlanych, prac konserwator-
skich i restauratorskich zgod-
nie z pozwoleniem nr 1565 
N/14 Stołecznego Konserwa-
tora Zabytków z 31.07.2014 r. 
Oznacza to, że projektowana 
realizacja odbudowy bryły 
willi Granzowa stanowiłaby 
jej pełną rekonstrukcję w no-
wym materiale budowlanym, 
przy ewentualnym wykorzy-
staniu nielicznych „świad-
ków” oryginalnej substancji 

Debata o oświacie

zabytkowej. Wybudowany bu-
dynek jako obiekt współczes-
ny wzorowany na dawnym 
budynku willi Granzowa, nie 
zawierałby w sobie żadnych 
oryginalnych elementów, de-
finiującym go jako „przykład 
architektury rezydencjonalnej 
z końca XIX w. z zastosowa-
niem do budowy willi cegły 
tzw. granzówki. Tym samym, 
pozbawiony waloru auten-
tyczności, nie będzie posiadał 
samoistnych wartości zabyt-

kowych. A zatem dalsze utrzy-
manie ochrony prawnej ww. 
budynku jest nieuzasadnione.

Po rozważeniu wszystkich 
okoliczności sprawy należy 
bowiem zauważyć, że nieru-
chomość ta uległa trwałemu 
i nieodwracalnemu zniszcze-
niu, a tym samym nie repre-
zentuje już wartości wskaza-
nych w decyzji z 15.02.1984 r., 
co stanowi decydującą prze-
słankę do skreślenia jej z reje-
stru zabytków”. 

Chciałoby się powtórzyć 
za jednym z internautów 
(Phantom_x): Panie Mini-
strze, skoro autentyczny zaby-
tek można wypisać z rejestru, 
to społeczeństwo teoretycznie 
może liczyć, że Panu Mini-
strowi tym bardziej nie za-
braknie odwagi w przypadku 
kawałka bezwartościowego 
ugoru należącego do pewne-
go instytutu, który też lubi 
przycwaniakować.

Urszula Szaliłow

(dokończenie ze str. 1)

W konferencji udział wzię-
li: Anna Zalewska – Minister 
Edukacji Narodowej, Jacek Sasin 
i Piotr Uściński – posłowie na 
Sejm Rzeczypospolitej Polskiej, 
Aurelia Michałowska – Mazo-
wiecki Kurator Oświaty oraz 
burmistrzowie, wójtowie, dy-
rektorzy szkół i placówek oświa-
towych, samorządowcy, osoby 
duchowne, rodzice, nauczyciele 
historii.

Organizatorami spotkania 
ze specjalnym udziałem mi-

nister Anny Zalewskiej byli: 
Robert Perkowski – burmistrz 
Miasta Ząbki i prof. Jan Żaryn – 
senator RP. Debatę poprowadził 
Marian Osiński.

Pani minister mówiła m.in. 
o dobrej zmianie w oświacie, 
likwidacji godzin karcianych, 
współpracy z samorządami, do-
towaniu przez MEN dzieci sześ-
cioletnich, wspierającej roli Ku-
ratorium Oświaty, uproszczeniu 
i ujednoliceniu przepisów, szcze-
gólnie ustawy o systemie oświa-

ty, współpracy z pracodawcami 
w zakresie  kształcenia zawodo-
wego oraz patriotycznego wy-
chowania dzieci i młodzieży.

W II części debaty udział 
wzięli: Teresa Kazimierska dy-
rektor KOWEZiU (poruszała 
kwestię kształcenia zawodo-
wego) oraz Stanisław Zubek 
przedstawiciel ORE (poruszał 
zagadnienia wychowania pa-
triotycznego).

Burmistrz Robert Perkow-
ski i senator prof. Jan Żaryn 
wystąpili w dalszej części uro-
czystości. Burmistrz mówił o 
dotacjach oświatowych dla sa-
morządów i braku możliwości 
kontroli przez samorząd placó-
wek niepublicznych (jak wydat-
kują otrzymane dotacje). 

Senator Żaryn ustosunko-
wał się do kwestii wychowania 
patriotycznego, suwerenności 
nauczycieli i ich odpowiedzial-
ności za młode pokolenie.

MZ

W poniedziałek, 23 maja, w Publicznym Gimnazjum nr 2 w Ząbkach, odbyła się debata oświa-
towa. Zaplanowano dwa panele dyskusyjne: Wychowanie patriotyczne i obywatelskie w pol-
skich szkołach oraz Zmiana struktury polskich szkół - różne warianty za i przeciw.

Tak wyglądała rozbiórka zabytkowej willi

(od lewej): Mazowiecki Kurator Oświaty Aurelia Michałowska, dyr. 
Publicznego Gimnazjum nr 2 Małgorzata Zyśk, poseł Piotr Uściń-
ski, burmistrz Ząbek Robert Perkowski i poseł Jacek Sasin

W debacie wzięli udział burmistrzowie, wójtowie, pracownicy 
oświaty oraz samorządowcy

Anna Zalewska – Minister 
Edukacji Narodowej

Jak inwestor okpił urzędników 
Koniec willi Granzowa
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W tym momencie nie może 
być jednak jeszcze oficjalnych 
powodów do niepokoju, po-
nieważ budowa wiaduktu mia-
ła być zrealizowana do końca 
2016 roku. Wykonawca bar-
dzo wcześnie się za nią zabrał i 
wzbudził podejrzenia znikając 
na kilka miesięcy. Jak dowie-
działa się Moja Gazeta Regio-

Nie ma wiaduktu, będą korki
nalna na wykonawcę postano-
wił w końcu wpłynąć kolejowy 
inwestor.

- Z informacji uzyska-
nych przez nas od PKP PLK 
wynika, że Wykonawca bu-
dowy wiaduktu (Warszawskie 
Przedsiębiorstwo Mostowe 
„Mosty”), został wezwany do 
wznowienia prac do 6 czerw-
ca br. Budowa wiaduktu ma 
termin realizacji, taki jak dla 
całej inwestycji w centrum Zie-
lonki, czyli do końca 2016  r. 
Według PKP PLK powodem 
przerwania prac były proble-
my administracyjne po stronie 
wykonawcy budowy – powie-
dział MGR Grzegorz Dudzik, 
burmistrz Zielonki.

Latem wracają 
pociągi

W numerze 5/2016 pi-
saliśmy, że od sierpnia br. 
powracają pociągi na linię 
z Wołomina do Warszawy 
Wschodniej. W ostatnich 
dniach informację tę potwier-
dziły Koleje Mazowieckie, 
publikując wakacyjne rozkła-
dy jazdy. Wynika z nich, że 
1 sierpnia będą miały swoją 
inaugurację nowe przystanki 
osobowe – Warszawa Mokry 
Ług (przy pętli autobusowej) 
oraz Zielonka Bankowa.

Wprawdzie latem ruch 
pociągów pasażerskich będzie 
miał dopiero charakter testo-
wy (nadal trwa przebudowa 
torów z Zielonki do Wołomi-

na) i będą w ciągu dnia kur-
sować tylko po 2 pociągi w 
jedną stronę, będzie to oczy-
wiście oznaczało konieczność 
zamykania przejazdu. W kon-
sekwencji – korki na wjeździe 
do Zielonki staną się jeszcze 
większe niż teraz. W dodatku 
nie wiadomo, jak będzie wy-
glądała sytuacja z pociągami 
towarowymi i techniczny-
mi, ponieważ z oczywistych 
względów ich przejazdów nie 
uwzględniają rozkłady jazdy 
pociągów pasażerskich.

Utrudnienia z każdej 
strony

Korki w najbliższych 
dniach urosną także z powodu 
czasowego, pełnego zamknię-

(dokończenie ze str. 1)

cia przejazdu tymczasowego 
w Zielonce. Torpol S.A. – wy-
konawca modernizacji linii 
kolejowej E75, poinformo-
wał, że od czwartku 9 czerw-
ca od godz. 10.00 do piątku 
10 czerwca do godz. 17.00, 
planowane jest zamknięcie 
przejazdu tymczasowego dla 
ruchu aut w ciągu ulic ks. Ab-
ramskiego-Słowackiego.

Według wykonawcy in-
westycji, zamknięcie prze-
jazdu spowodowane jest ko-
niecznością przeprowadzenia 
prac remontowych, które wy-
magają wyłączenia przejazdu 
z ruchu kołowego. Wykonaw-
ca informuje jednocześnie, 
że podczas planowanego za-
mknięcia skrzyżowanie ulic 
Łukasińskiego i Słowackiego 
będzie przejezdne. Według 
komunikatu Urzędu Miasta 
Zielonka, komisja odbioro-

wa na przejeździe spotka się 
9 czerwca w godzinach po-
rannych. Jeśli nie będzie za-
strzeżeń, przejazd zostanie 
zamknięty.

Zamieszanie trwa rów-
nież w Kobyłce. Udało się 
otworzyć przejazd przez tory 
przy przystanku Ossów, ale 
zamknięty został główny 
przejazd – w ul. Ręczajskiej. 
Według aktualnych informa-
cji, ma być niedostępny dla 
pojazdów do 17 czerwca. W 
tym miejscu możliwe jest wy-
łącznie piesze przejście przez 
tory i dojście do stacji PKP. 
Jeśli dodamy do tego rozko-
pane przejazdy w Wołominie, 
otrzymamy obraz totalnego 
paraliżu komunikacyjnego 
naszego regionu. Według za-
pewnień PKP PLK – sytuacja 
taka potrwa do końca bieżą-
cego roku.                              TS

Kobyłka wygrała 
Plac Zabaw Nivea

Plac zabaw 
powstanie przy 
Poczcie Polskiej 
u zbiegu ulic 
Orszagha/Pia-
skowa

Z ponad 60 tys. głosów przewagi nad drugim zwycięzcą Ko-
byłka wygrała Plac Zabaw dla dzieci w konkursie organizowanym 
przez Nivea. Przez prawie miesiąc mieszkańcy Kobyłki oraz sympa-
tycy miasta oddawali swoje głosy. Dziś z całą pewnością możemy 
powiedzieć, że trud ten się opłacał. Plac Nivea powstanie w Kobył-
ce przy Poczcie Polskiej u zbiegu  ulic Orszagha/ul. Piaskowa. Za 
naszym pośrednictwem Urząd Miasta w Kobyłce dziękuje wszyst-
kim, którzy głosowali na tę właśnie 
lokalizację  Placu Zabaw. AM

- Cieszę się z otwarcia 
boisk, bo do siatkówki mam 
szczególny sentyment, moje 
młode lata związałem z tą 
dyscypliną. Myślę, że w Wo-
łominie uda się utrzymać ten 
sport na bardzo wysokim po-
ziomie, gdyż warunki do tego 
są coraz bardziej sprzyjające 
– powiedział wiceburmistrz 
Makowski.

- To dobrze, że powstały ko-
lejne obiekty na terenie „Huraga-
nu”, na których można aktywnie 
spędzać czas. W ostatnim czasie 
dużo się dzieje na „Huraganie”, 
z czego jako mieszkaniec Woło-
mina i radny wołomiński jestem 
bardzo zadowolony. Wołomin 
słynie z siatkówki i trzeba zrobić 
wszystko, żeby ten znakomity 
poziom utrzymywać – dodał 
radny Piotr Sikorski.

Budowa boisk o wymia-
rach 8x16 została sfinansowana 
z własnych środków OSiR „Hu-
ragan”. Z zaplanowanej kwoty 
udało się także wygospodaro-
wać pieniądze na małą trybu-
nę. Boiska są ogólnodostępne. 
Żeby zagrać w siatkówkę pla-
żową, wystarczy zostawić do-
kument tożsamości na recepcji 
ośrodka i wypożyczyć sprzęt. 

Tego samego dnia od-
były się pierwsze rozgryw-
ki Turnieju Siatkówki Pla-
żowej Mężczyzn o Puchar 
Burmistrza Wołomina. Za-
wodnicy będą rywalizować 
co dwa tygodnie do końca 
sierpnia, kiedy to nastąpi 
rozstrzygnięcie i wręczenie 
pucharu. 

A.B. 

Nowe boiska na Huraganie
W ostatnią sobotę (4 czerwca) na terenie OSiR „Huragan” w Wołominie oddano do użytku dwa boiska do gry w siatkówkę 
plażową. Podczas oficjalnego otwarcia gości przywitał dyrektor OSiR Waldemar Stępczyński, a wstęgę przeciął wiceburmistrz 
Wołomina Robert Makowski. 

Wstęgę przecina wiceburmistrz Wołomina Robert Makowski

Dyrektor OSiR Waldemar Stępczyński odbierał liczne gratulacje  
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- Pierwszego czerwca o 
godzinie 5.20, kursem L38 z 
przystanku na ul. Granicznej 
w Wołominie rozpoczęliśmy 
nową przygodę ze zintegrowa-
ną komunikacją miejską – po-
wiedziała burmistrz Elżbieta 
Radwan podczas konferencji 
prasowej z okazji uruchomie-
nia na terenie Wołomina linii 
autobusowych, obsługiwa-
nych przez Zarząd Transportu 
Miejskiego w Warszawie. W 
spotkaniu wzięli udział rów-
nież wiceburmistrz Wołomina 
Edyta Zbieć, dyrektor Zarządu 
Transportu Miejskiego w War-
szawie Wiesław Witek, specja-
lista Działu Transportu Aglo-
meracyjnego Maciej Florczak  
i dyrektor Miejskiego Zakładu 
Dróg i Zieleni w Wołominie 
Henryk Oleszczuk.

- To dla nas wyjątkowy 
dzień, ponieważ spełnia się ko-
lejne założenie w zakresie ko-
munikacji zintegrowanej. Te-
raz mieszkańcy mogą szybciej 
poruszać się po terenie gminy, 
ponosząc przy tym mniejsze 
koszty podróży. To niezwykle 
ważne, gdyż wszyscy liczymy 
się z pieniędzmi – zarówno 
w Urzędzie Miasta, jak i w 
gospodarstwach domowych – 
mówiła burmistrz Radwan. 
– W ciągu pierwszego miesią-
ca możemy jeszcze zgłaszać 
uwagi i propozycje wprowa-
dzenia zmian w komunikacji. 
Na razie jednak cieszymy się, 
że doszło do pełnej integracji 
komunikacji zewnętrznej z ko-
lejową. 

Dzięki zintegrowanej ko-
munikacji miejskiej miesz-
kańcy gminy Wołomin mają 
możliwość podróżowania 
na Wspólnym Bilecie po te-
renie gminy i Warszawie. 
Do systemu zintegrowanej 
komunikacji przyłączyły się 
również gminy Kobyłka, Zie-
lonka i Marki, w których też 

obowiązuje Wspólny Bilet. 
Prawdziwa zmiana nastąpi 
jednak dopiero w marcu przy-
szłego roku, po modernizacji 
linii kolejowej i ostatecznym 
ustaleniu tras autobusowych. 
Wówczas w Wołominie i 
okolicach na dobre zagoszczą 
charakterystyczne żółto-czer-
wone autobusy ZTM.

- Transport obsługuje wo-
łomińska firma wybrana w 
drodze przetargu. Podpisali-
śmy umowę do końca roku, 
całkowity koszt wynosi 272 
tys. zł – powiedziała wicebur-
mistrz Edyta Zbieć. 

Zintegrowana komunika-
cja miejska obejmuje cztery 
linie:

- L35 łączącą Stare Gra-
bie ze stacją PKP Wołomin 
poprzez Nowe Lipiny, Duczki 
i Nowe Grabie (10 kursów w 
dzień powszedni i 5 w sobo-
ty),

- L36 łączącą Duczki, 
Lipinki, Zagościniec ze sta-
cją PKP, Helenów, Czarną 
ze Szpitalem Powiatowym 

w Wołominie (10 kursów w 
dzień powszedni i 5 w sobo-
ty),

- L37 łączącą Turów ze 
stacją PKP Wołomin, poprzez 
Ossów, Leśniakowiznę, Cięci-
wę, Majdan, Mostówkę, Stare 
Lipiny i os. Niepodległości 
w Wołominie (11 kursów w 
dzień powszedni i 6 w sobo-
ty),

- L38 łączącą północ-
ny i południowy Wołomin: 
od Szpitala Powiatowego do 
ul. Granicznej w Wołomi-
nie, poprzez Sławek ulicami 
Gdyńską i Tęczową, centrum 
Wołomina i os. Partyzantów 
(14  kursów w dzień powsze-
dni i 7 w soboty). 

Istnieje także marecka li-
nia L40, która kursuje z pętli 
przy ul. Dużej w Markach, 
dalej Al. Marszałka Józefa Pił-
sudskiego i drogą wojewódz-
ką 63l do Nadmy i Kobyłki, 
następnie al. Armii Krajowej 
do przejazdu kolejowego w 
ul. Sikorskiego, Wileńską i 
Legionów do stacji PKP Wo-
łomin. 

Na spotkaniu swoje uwagi 
do nowych linii zgłosiły sołtys 
Majdanu Alina Rzempołuch 
oraz sołtys Mostówki Balbina 
Pokrzywnicka. 

- Nie można zadowolić 
wszystkich, niemniej warto 
zwrócić uwagę na to, że oferta 
jest o wiele bogatsza niż do tej 
pory – odpowiedziała bur-
mistrz Wołomina, dodając, że 
system jest pilotażowy i moż-
na zgłaszać zmiany. 

Ceny lokalnych biletów to 
2 zł za bilet normalny oraz 1 
zł za bilet ulgowy. Miesięczne 
natomiast kosztują 60 zł i 30 
zł, odpowiednio za bilet nor-
malny i ulgowy. Te bilety są 
do kupienia bezpośrednio u 
kierowców autobusów. Osoby 
korzystające z kilku linii mogą 
posługiwać się biletami ZTM. 
Dla osób po 60. roku życia 
obowiązują zniżki, powyżej 
70. roku życia – bezpłatne 
przejazdy.

Rozkłady jazdy można 
znaleźć na stronie www.wo-
lomin.org, profilu „Wołomin” 
na Facebooku i stronie www.
ztm.waw.pl. 

Agata Bochenek

Zintegrowana komunikacja w Wołominie

Do naszej redakcji do-
tarły informacje, niektóre 
udokumentowane zdjęcia-
mi, że żmije są spotykane w 
ogródkach przydomowych 
przy ul. Leszczyńskiej. Każdy 
radzi sobie ze żmijami na swój 
sposób, nie brakuje śmiałków, 
którzy pakują nieproszonych 
gości do plastykowych wia-
derek i wynoszą do lasu. W 
każdym razie trzeba mieć 
świadomość, że dopadła nas 
zygzakowata plaga i żmiję 
możemy spotkać nie tylko w 
lesie, ale nawet kilka metrów 
od domu. 

Po tym, jak nagłośniliśmy 
w gazecie obecność żmij na 
cmentarzu, miejscu jakby nie 
było publicznym, szybko za-
reagowała naczelnik Wydzia-
łu Zdrowia Starostwa Dorota 
Jagodzińska, która po spraw-
dzeniu poinformowała re-
dakcję, że Szpital Powiatowy 
dysponuje surowicą, stano-
wiącą antidotum na jad żmii. 
Poważnie do sprawy podszedł 
też komendant Straży Miej-
skiej Jarosław Kielczyk. Straż-
nicy już kilka razy byli na 
cmentarzu, dokładnie została 
sprawdzona okolica, w której 
widziano żmiję, zlokalizowa-
no liczne podejrzane norki 
przy starszych, kilkudziesię-

cioletnich grobach. Miejsc, w 
których gady mogą się ukry-
wać, jest mnóstwo. Sterty ze-
szłorocznych liści, chaszcze, 
krzaki i zarośla, wreszcie sta-
re groby, w których porobiły 
sobie gniazda. Ale w takich 
wybujałych łopianach z po-
wodzeniem może się schować 
nie tylko metrowa gadzina, 
ale nawet mały dzik. 

Dlatego czas najwyższy, 
by zarządca uporządkował 
teren cmentarza. Powinna 
być systematycznie koszona 
trawa, pozagrabiane liście, 
powyrywane łopiany. 

Należałoby się też w koń-
cu zająć zaniedbanymi groba-
mi, szczególnie tymi, którymi 
już nie ma się kto opiekować. 
Systematyczne porządki nie 
tylko poprawią wygląd cmen-
tarza, ale mogą też zmusić 
gady do przeniesienia się w 
spokojniejsze miejsce. To 
akurat można zrobić szybko, 
bez ponoszenia dużych nakła-
dów finansowych. 

Ale zanim zostaną pod-
jęte konkretne działania w tej 
sprawie (jeśli w ogóle będą), 
musimy radzić sobie sami, za-
chowując szczególną ostroż-
ność na cmentarzu. 

A.B. 

Zygzakowata 
plaga 

Artykuł o żmijach na wołomińskim cmentarzu w poprzednim 
numerze Mojej Gazety Regionalnej spotkał się z bardzo dużym 
zainteresowaniem naszych czytelników. Okazało się, że gady są 
wszędzie: w Majdanie, Leśniakowiźnie, a nawet w Wołominie. 
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Jeśli:
- chcesz nabrać nowego spojrzenia na otaczające Cię sprawy
- potrzebujesz wsparcia ludzi
- chcesz nauczyć się słuchać samego siebie
- chcesz uwolnić się od ciężaru przeszłości i wziąć odpowie-

dzialność za teraźniejszość
zapraszamy na TRENING TERAPEUTYCZNY

Trening terapeutyczny jest formą intensywnej, pogłębionej 
psychoterapii krótkoterminowej.
Forma grupowa daje możliwość zintensyfikowania pracy 
terapeutycznej, może więc być wsparciem i pogłębieniem 
terapii indywidualnej. Uczy adekwatnego i życzliwego 
przyjmowania uczuć i emocji. Dzięki doświadczeniu akcep-
tacji i odzwierciedlenia grupy możliwe staje się budowanie 
adekwatnego poczucia wartości oraz zaufania do własnego, 
niepowtarzalnego sposobu widzenia świata. Trening po-
maga w rozwijaniu swoich potencjałów i w nowy zdrowszy 
sposób rozwiązywać trudności.

Termin 9-12.07.2016 r.
9.00-19.00 z 2 godzinną przerwą w trakcie (40 godzin)

Miejsce: Świetlica Schowek, Ząbki (pod Warszawą), 
Ul.11 listopada 4 

Koszt - 950 zł
Dla studentów – 780 zł

Zapisy wyłącznie pod numerem telefonu: 
606-656-947 lub 600-073-356 (do 30.06.2016 r.)

Prowadzące:
Małgorzata Remiarz i Daria Nitschke-Kukla, psychotera-
peutki i trenerki pracujące w nurcie gestalt. Pracują zgodnie 
z zasadami kodeksu etycznego EAGT, poddają swoją pracę 
stałej superwizji.

TRENING TERAPEUTYCZNY 
(intensywna, pogłębiona 
psychoterapia krótkoterminowa)

Po przywitaniu władz 
samorządowych pani Anna 
dziękowała wiernej publicz-
ności, sponsorom oraz tym, 
którzy to wydarzenie objęli 
patronatem. Nie zabrakło też 
podziękowań dla Mojej Ga-
zety Regionalnej. Tym razem 
po raz pierwszy sufit bazyliki 
został przepięknie „pomalo-
wany” barwnym światłem, 
dzięki czemu odbiór całości 
był jeszcze przyjemniejszy. 
Przed rozpoczęciem koncertu 
pani Anna zaznaczyła - Mu-
zyka ma swoją wielką cechę. 
Ona wspaniale relaksuje.

Na scenie pojawiła się 
słynna na świecie artystka - 
Maria Pomianowska wraz z 
zespołem, w składzie: Kata-
rzyna Kamer - fidel płocka, 
suka biłgorajska, Mohammad 
Rasouli - ney, Piotr Malec 
- darabukka, tabla, daff, Hu-
bert Giziewski - akordeon. 
Na pewno większość ludzi nie 
orientuje się w specyfice i ory-
ginalności muzycznych in-
strumentów barokowych. Ale 
dzięki anegdotom i mini wy-
kładom Marii Pomianowskiej 

można było się w tej dziedzi-
nie dokształcić. Maria Pomia-
nowska prowadzi studia nad 
unikalnymi technikami gry 
na instrumentach muzycz-

nych Azji i Europy, podró-
żując do Indii, Chin, Korei, 
Japonii i na Bliski Wschód. 
Realizuje też rekonstrukcję 
zaginionych staropolskich 
instrumentów smyczkowych. 
Założyła  Zespół Polski,  kon-

centrujący się na prezentacji 
muzyki ludowej Mazowsza 
oraz jej związków z muzyką 
wielkich kompozytorów. Ze-
spół koncertował na całym 

świecie. Podczas pięcioletnie-
go pobytu w Japonii artystka 
prezentowała w największych 
salach koncertowych polską 
muzykę ludową i klasyczną. 
Zrekonstruowane instrumen-
ty oraz mazowieckie pieśni 

Radnemu już 
dziękujemy

Perła Baroku - Koncerty Mistrzów
i melodie wielokrotnie pre-
zentowane były na dworze 
cesarskim Japonii. Kompono-
wała utwory i koncertowała ze 
światowej sławy wiolonczeli-
stą  Yo Yo Ma. 

Podczas koncertu „Mu-
zyka z daleka i bliska” można 
było wysłuchać zachwycają-
cych z całego świata, w tym 
z Turcji, Tunezji, Iranu, In-
dii, czy Japonii. Ta muzyka 
tętniła mnogością melodii, 
rytmów i pomysłów muzycz-
nych. Swym odbiorcom po-
zwoliła na poznanie baroku, 
jakiego nie znali. Zaskakiwa-
ła egzotyką, żywiołowością i 
nietypowymi dźwiękami. To 
była niezapomniana  podróż i 
opowieść o Muzyce Świata w 
epoce Baroku. Nic więc dziw-
nego, że koncert zakończył 
się owacją na stojąco. Pomi-
mo późnej pory nie obyło się 
bez bisów. 

Barok w Muzyce Świata 
to pierwszy koncert w dzie-
wiątej edycji Perły Baroku. 
Kolejne to: arcymistrzow-
ski recital gitarowy Marcina 
Dylla (7.06), występ akorde-
onisty Macieja Frąckiewicza 
(9.06) i saksofonisty Woj-
ciecha Psiuka oraz finałowy 
koncert w wykonaniu Łu-
kasza Długosza, Agaty Dłu-
gosz i Andrzeja Jungiewicza 
(12.06) to także maksymalna 
dawka emocji, którą gwa-
rantuje urzekająca muzyka 
baroku.

Sylwia Kowalska

(dokończenie ze str. 1)

Maria Pomianowska

Niespodziewanie, już 
podczas majowej sesji woło-
mińskiej rady, do porządku 
obrad została wprowadzona 
uchwała w sprawie odwoła-
nia Jakuba Orycha ze składu 
komisji finansowej. Wnio-
skodawcami byli radni z klu-
bu PiS, którzy jakieś półtora 
roku temu nie tylko desyg-
nowali Orycha – wówczas 
również z klubu PiS – do tej-
że komisji, ale nawet uczynili 
go przewodniczącym. Trochę 
się od tamtego czasu wyda-
rzyło i teraz radni PiS cofnęli 
daną Orychowi rekomen-
dację, jako główny powód 
podając potrzebę niezakłó-
conego przebiegu posiedzeń 
gminnych finansistów. Jakub 
Orych został odwołany 13 
głosami radnych z klubu PiS 
i tyloma głosami został w to 
miejsce powołany Mateusz 
Bereda. W obronie radnego 
Orycha zdecydowanie stanął 
radny Andrzej Żelezik mó-
wiąc do radnych PiS: - To, co 
chcecie uczynić, jest niegodne 
i wręcz haniebne. Zastanów-
cie się, czy podejmując taką 
uchwałę będziemy mogli pa-
trzeć w lustro i widzieć twarz 
uczciwego człowieka. Półtora 
roku temu sami zapropono-
waliście jego kandydaturę i 
głosowaliście, żeby pełnił tę 
funkcję. Z powodu choroby 

opuścił kilka komisji, ale czy 
to jest powód, żeby go odwo-
ływać? – pytał radny, by po 
chwili dodać, że Orych nie 
jest odwoływany dlatego, że 
nie wykonywał prawidłowo 
funkcji przewodniczącego 
komisji, tylko dlatego, że 
„pozwolił sobie na kilku-
krotne głosowanie zgodnie z 
własną oceną sytuacji, a nie 
partyjnym poleceniem”. - Ja 
jako radny Andrzej Żelezik 
odcinam się od tej sprawy. Ten 
człowiek jako radny nie nara-
ził się niczym mieszkańcom – 
podsumował. 

Decyzji radnych PiS 
bronił Adam Bereda, który 
zwrócił się do przedmówcy, 
żeby nie używał górnolot-
nych słów i nie mówił o ha-
niebności. 

Radny Marek Górski pro-
ponował wycofać tę uchwałę 
z porządku obrad argumen-
tując, że o ile komisja ma pra-
wo zmieniać przewodniczą-
cego, to nie przypomina sobie 
sytuacji, żeby radni usunęli 
kogoś ze składu komisji. – Je-
śli ze składu komisji będą wy-
łączane osoby, które znają się 
na finansach, to będzie źle. 

Odwołany Jakub Orych 
zapowiedział, że nadal będzie 
uczestniczył w posiedzeniach 
komisji finansowej. 

A.B.  
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Na rozgrywanych w weekend 
w Chorzowie XXV Mistrzostwach 
Polski w wyciskaniu leżąc, które 
jednocześnie były eliminacją do Mi-
strzostw Europy, startowało czterech 
zawodników z MKS Wicher Kobył-
ka. Jeszcze nigdy w historii naszej 
sekcji nie zdarzyło się, by wszyscy 
startujący z naszego klubu zawod-
nicy zaliczyli wszystkie podejścia. 
Dawno nie było takich mistrzostw, w 
których wszyscy zawodnicy popra-
wiali rekordy życiowe. Jako pierwszy 
Norbert Jędrzejewski w kategorii 
do 59 kg zaliczył 102,5 kg i zajął III 
miejsce w tej samej wadze Jakub Ję-
drzejewski wynikiem 120 kg zdobył 
złoty medal. Znakomity start miał w 
wadze do 66 kg Michał Skonieczny, 
który dwukrotnie poprawiał rekordy 
Polski juniorów do 18 lat. W drugim 
podejściu wynikiem 150,5 kg popra-
wił rekord o 0,05 kg, by w trzecim 
podejściu drugi raz poprawić rekord 

Polski wynikiem 152,5 kg. Ostatni z 
naszych zawodników Sebastian Koś-
ciesza też zdobył złoty medal wyni-
kiem 150 kg i poprawił swój rekord 
życiowy. Jeszcze raz okazało się, że 
zawodnicy Wichru to ścisła czołów-
ka krajowa. W punktacji klubowej z 
ilością 44 pkt zajęliśmy III miejsce. 

Należy zaznaczyć, że do punktacji 
klubowej zalicza się pięć najlepszych 
wyników danego klubu, a z naszego 
klubu startowało tylko czterech. W 
punktacji open juniorów do 18 lat 
Michał Skonieczny był drugi, a Jakub 
Jędrzejewski trzeci. Już 10 i 11 czerw-
ca Skonieczny i Zaniewski startować 
będą w Kielcach w trójboju siło-
wym klasycznym. Następnie 21 i 
22.06.2016  r. jeżeli załatwią formal-
ności to wystartują w Mistrzostwach 
Świata w Stanach Zjednoczonych. 
Należy się dziwić, że tak utalentowa-
ni zawodnicy, którzy w nominacjach 
na ww. mistrzostwa świata są na 
pierwszym i drugim miejscu w swo-
ich kategoriach wagowych nie mają 
sponsorów. Życzę im by ziściły się 
ich marzenia i żeby mogli wyjechać 
do USA i godnie reprezentowali Pol-
skę oraz promowali miasto Kobyłka.

Stanisław Bielewicz

Cztery medale i dwa rekordy Polski Wiecha nad Galerią Wołomin
Z ostatniej chwili:

W uroczystości wzię-
li udział przedstawiciele 
inwestora Rockcastle Glo-
bal Real Estate Company 
Limited - Tomasz Górski 
Retail Asset Manager oraz 
Acteeum Group - Tomasz 
Szewczyk, Prezes Zarządu 
Acteeum Central Europe, 
jak również przedstawi-
ciele władz samorządo-
wych: starosta wołomiń-

ski Kazimierz Rakowski i 
wiceburmistrz Wołomina 
Robert Makowski oraz 
księża z parafii św. Józefa 
Robotnika i Matki Bożej 
Częstochowskiej. 

Obecny był także re-
prezentant Generalnego 
Wykonawcy Eiffage Pol-
ska Andrzej Gordon. 

Po okolicznościowych 
wystąpieniach obiekt zo-

stał poświęcony, wiecha 
zawisła nad budynkiem. 

Zawieszenie wiechy 
jest symbolicznym mo-
mentem zakończenia prac 
związanych z wykona-
niem konstrukcji obiektu. 
Wielkie otwarcie Galerii 
Wołomin zostało zaplano-
wane na jesień br. 

red.

We wtorek, 7 czerwca, w budynku powstającego centrum handlowego przy ul. Geode-
tów, odbyła się uroczystość zawieszenia wiechy na Galerii Wołomin.
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Marsz dla Życia i Rodziny

Przewodniczącą marszu 
była Iwona Bajkowska. Wśród 
uczestników pochodu swoje 
przywiązanie do wartości życia 
rodzinnego manifestowali: po-
seł Piotr Uściński, burmistrz 
Wołomina Elżbieta Radwan, 
zastępcy burmistrza Edyta 
Zbieć i Robert Markowski, 
przewodniczący rady miej-
skiej Leszek Czarzasty, radna 
Sejmiku Marzena Małek,radni 
gminni i powiatowi.

Uczestnicy marszu po 
mszy świętej przeszli spod 
kościoła Matki Boskiej Czę-
stochowskiej ulicami miasta 
na Plac 3 Maja, na którym 
odbywał się Powiatowy Piknik 
Rodzinny. Podczas imprezy 

wręczono tytuły Ambasado-
ra Życia i Rodziny. Otrzymali 
je: Elżbieta i Bogdan Dany-
senko, siostry Michalitki ze 
Zgromadzenia św. Micha-
ła Archanioła przy kościele 
M.B.Czestochowskiej w Wo-
łominie, Teresa i Tomasz Pę-
kalscy, Katarzyna i Paweł Rud-
niccy, Agnieszka i Bartłomiej 
Domagała, Kamila Domagała. 

Ponieważ termin marszu 
zbiegł się z Dniem Dziecka, 
było wyjątkowo dużo atrakcji 
dla najmłodszych. Sprzyjająca 
pogoda, wysoka frekwencja 
oraz atmosfera panująca na 
pikniku sprawiły, że impreza 
była bardzo udana. 

Jadwiga Powała

W niedzielę, 5 czerwca, setki osób z całymi rodzinami wzięło udział 
w czwartej edycji „Marszu dla Życia i Rodziny” ulicami Wołomina.

Przybyło bardzo dużo gości, 
w tym: burmistrz Wołomina 
Elżbieta Radwan, zastępca bur-
mistrza Kobyłki Piotr Grubek, 
dyrektor OPS Danuta Graszka, 
przedstawiciel dyrektora MDK 
Piotr Dąbrówka i inni sympaty-
cy klubu.

Wszystkich zebranych ser-
decznie powitała przewodniczą-

ca klubu Bogumiła Smulewicz. 
Były życzenia, kwiaty, upominki 
dla wszystkich pań. Burmistrz 
Wołomina Elżbieta Radwan 
przekazała serdecznie życzenia 
dla wszystkich matek, życzyła 
dużo zdrowia, wytrwałości, po-
gody ducha, miłości od swoich 
najbliższych, mówiła przy tym, 
jak ważną rolę w życiu każdego 

Dla naszych mam
W przeddzień Dnia Matki, 25 czerwca, seniorzy z Klubu 
TRAMP zorganizowali uroczystość z okazji tego święta.

dziecka spełnia matka. Oprawę 
artystyczną przygotował zespół 
„Babeczki”. Organizatorzy za-

dbali również o pyszny poczę-
stunek.

Jadwiga Powała

11 czerwca 2016 r. w godz. 12:00 – 20:00
Piknik rodzinny
Miejsce: przestrzeń parkowa u zbiegu ul. Kordiana i Strażackiej.

12 czerwca 2016r. w godz. 16:00 – 22:00
Plenerowa impreza masowa
W programie m.in.: 20:10 – koncert zespołu IRA
Miejsce: przestrzeń parkowa u zbiegu ul. Kordiana i Strażackiej.

------------------------------------------------------
19 czerwca 2016r. godz. 16:00
III Rembertowski Festiwal Muzyki Kameralnej - koncert „Nie do 
końca klasycznie” w wykonaniu zespołu Sonoris. 
Miejsce: park przy ul. Frontowej lub w przypadku niesprzyjają-
cych warunków atmosferycznych – Dom Kultury „Rembertów”. 

Święto Rembertowa 2016

BURMISTRZ MIASTA ZĄBKI
ogłasza nabór kandydatów 

na stanowisko

podinspektor/inspektor 
                  w Referacie Inwestycji i Rozwoju

Wymagania niezbędne i dodatkowe na ww. stanowi-
sko znajdują się na tablicy ogłoszeń oraz na stronie 
Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miasta Ząbki 
www.bip.zabki.pl  – „oferty pracy”.
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Jak wylicza się podatek 
dochodowy dla firm - Część II

Porady Księgowo-Prawne

W przypadku rozliczania 
się na podstawie podatku li-
niowego, podatnik niezależ-
nie od kwoty dochodu płaci 
19% podatku dochodowego. 
Ze względu na preferencyj-
ną stawkę podatku, przy 
tej metodzie rozliczania się 
z podatku dochodowego, 
przedsiębiorcy przysługuje 
jedynie odliczenie składek 
na ubezpieczenie społeczne 
od dochodu oraz składek na 
ubezpieczenie zdrowotne od 
podatku. Nie ma także kwoty 
wolnej od podatku jak przy 
zasadach ogólnych.

Aby obliczyć wartość po-
datku podlegającego wpłacie 
do urzędu skarbowego mu-
simy postępować według na-
stępujących kroków:
1. Od kwoty przychodu na-

rastająco od początku roku 
odejmujemy koszty od po-
czątku roku – otrzymujemy 
dochód.

2. Od kwoty dochodu mo-
żemy odjąć możliwą do 

rozliczenia stratę z lat ubie-
głych.

3. Następnie odejmujemy 
sumę zapłaconych składek 
na ubezpieczenie społecz-
ne w danym roku podat-
kowym. Podobnie jak przy 
zasadach ogólnych, jeśli za-
liczyliśmy składki na ubez-
pieczenia społeczne do 
kosztów uzyskania przy-
chodów, to nie odliczamy 
ich ponownie od docho-
du. Otrzymany dochód do 
opodatkowania zaokrągla-
my do pełnych złotych.

4. Mnożymy podstawę opo-
datkowania przez 19% 
stawkę podatku, bez wzglę-
du na wysokość dochodu 
- otrzymujemy kwotę po-
datku.

5. Odejmujemy od podatku 
sumę opłaconych w danym 
roku składek na ubezpie-
czenie zdrowotne (7,75% 
od podstawy opodatko-
wania, nie cała zapłacona 
składka) - otrzymujemy 

podatek należy narastająco 
od początku roku.

6. Od kwoty podatku należ-
nego od początku roku 
odejmujemy zaliczki zapła-
cone w poprzednich mie-
siącach - uzyskujemy tym 
kwotę podatku za dany 
okres rozliczeniowy.

7. Zaliczkę za dany okres roz-
liczeniowy zaokrąglamy do 
pełnych złotych i uzyskana 
kwotę wpłacamy do urzędu 
skarbowego w takich sa-
mych terminach jak przy 
zasadach ogólnych. 

http://wiedzaif inanse.pl/
baza-wiedzy/rachunkowosc/
podatek-dochodowy/jak-
-wylicza-sie-podatek-docho-
dowy-dla-firm-czii

Marki  30.04.2016 

Opracował: Jacek Czarnecki  
Kancelaria Podatkowa 

Skłodowscy

Obliczanie podatku dochodowego - podatek liniowy

W lipcu 2014 roku wbito 
pierwszą łopatę w ziemię i tym 
samym ruszyły prace budowla-
ne.

W nowej części szkoły, 
składającej się z parteru i piętra, 
znajdują się 4 sale lekcyjne, w 
tym nowa sala dla oddziału  0, 
pomieszczenia socjalne oraz 
wyczekiwana od wielu lat szat-
nia. Istniejący budynek szkol-
ny został połączony z nowym 
skrzydłem łącznikiem. W starej 
części szkoły zmodernizowano 
łazienki, w tym jedną dostoso-

wano do potrzeb osób niepełno-
sprawnych.

Decyzją Powiatowego In-
spektora Nadzoru Budowlane-
go z 17 maja 2016 r. udzielone 
zostało pozwolenie na użytko-
wanie rozbudowanego skrzydła 
szkoły w Zespole Szkół w Józe-
fowie. Po uprawomocnieniu się 
decyzji można będzie przystąpić 
do użytkowania sal dydaktycz-
nych, nowych szatni i pozosta-
łych pomieszczeń.

Aby możliwe było pełne wy-
korzystanie nowej części szkoły, 

wymagane jest doposażenia w 
sprzęt szkolny i pomoce dydak-
tyczne. Trwają czynności zwią-
zane z pełnym przygotowaniem 
sal. Dodatkowo Gmina czeka na 
zwiększenie subwencji ogólnej 
przeznaczonej na ten cel. Na po-
czątku maja br. złożony został w 
Ministerstwie Edukacji Narodo-
wej stosowny wniosek na kwotę 
64 tys. zł. Po otrzymaniu dotacji 
i doposażeniu szkoły, wraz z roz-
poczęciem nowego roku szkol-
nego, rozpoczną się zajęcia w 
nowych salach. JP

Jest pozwolenie na użytkowanie
Dobiegła końca procedura związana z odbiorami technicznymi nowego skrzydła budynku Publicznej 
Szkoły Podstawowej im. Bitwy Warszawskiej 1920 r., wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Józefowie. 
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      Marki, dnia 2 czerwca 2016 roku

OGŁOSZENIE
BURMISTRZA MIASTA MARKI

O PRZYSTĄPIENIU DO SPORZĄDZENIA 
MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO

dla terenu „Cmentarz Bandurskiego” w Markach

Na podstawie art. 17 pkt 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 roku o planowaniu 
i  zagospodarowaniu przestrzennym (tekst jednolity Dz. U. z 2015r., poz. 199 z późn. zm) 
oraz art. 39 ust. 1 ustawy z dnia 3 października 2008 roku o udostępnianiu informacji o 
środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach 
oddziaływania na środowisko (tekst jednolity Dz. U. z 2016r., poz. 353)

zawiadamiam

o podjęciu przez Radę Miasta Marki uchwały Nr XXVIII/213/2016 z dnia 24 maja 2016 
roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenu „Cmentarz Bandurskiego” w Markach

Opracowaniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego objęty jest 
obszar sąsiadujący z istniejącym cmentarzem w rejonie ul. Bandurskiego.

Zainteresowani mogą składać wnioski do przedmiotowego planu miejscowego. 
Wnioski należy składać na piśmie w kancelarii Urzędu Miasta Marki przy al. Marsz. 
J.Piłsudskiego 95 w Markach, w godzinach pracy urzędu (pn-wt, czw-pt od 800  do 1600, 
w środę od 1000  do 1800) lub drogą pocztową na adres: Urząd Miasta Marki, al. Marsz. 
J. Piłsudskiego 95, 05-270 Marki, w terminie do dnia 11 lipca 2016 roku. Wniosek 
powinien zawierać nazwisko i imię oraz adres wnioskodawcy (ewentualnie nazwę –  
w przypadku wnioskodawców będących osobami prawnymi), przedmiot wniosku oraz 
oznaczenie nieruchomości której dotyczy.

Jednocześnie na podstawie art. 39 ust. 1, art. 46 pkt 1 oraz art. 54 ust. 2 ustawy z dnia 
3 października 2008 roku o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale 
społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko (tekst 
jednolity Dz. U. z 2016r., poz. 353) zawiadamiam o przystąpieniu do przeprowadzenia 
strategicznej oceny oddziaływania na środowisko dotyczącej projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu „Cmentarz Bandurskiego” w Markach. 
Informuję o możliwości zapoznania się z dokumentacją sprawy zgromadzoną na tym 
etapie postępowania w siedzibie Urzędu Miasta Marki przy al. Marsz. J. Piłsudskiego 95 
w Wydziale Planowania i Rozwoju w godzinach pracy urzędu (pn-wt, czw-pt. od 800  do 
1600 , w środę od 1000  do 1800). Informuję również o możliwości składania wniosków 
w terminie do dnia 11 lipca 2016 roku, dotyczących opracowywanego dokumentu:
	pisemnie, w kancelarii Urzędu Miasta Marki przy al. Marsz. J. Piłsudskiego 95 w Markach,  

w godzinach pracy urzędu (pn-wt, czw-pt. od 800  do 1600 , w środę od 1000  do 1800) lub 
drogą pocztową na adres urzędu,

	ustnie do protokołu, w Wydziale Planowania i Rozwoju w godzinach pracy urzędu 
     (pn-wt, czw-pt. od 800  do 1600 , w środę od 1000 do 1800),
	za pomocą środków komunikacji elektronicznej bez konieczności opatrywania ich 

bezpiecznym podpisem elektronicznym, o którym mowa w ustawie z dnia 18 września 
2001 roku o podpisie elektronicznym (tekst jednolity Dz. U. z 2013r., poz. 262 z późn. zm.) 
na adres: ewa.wielgolaska@marki.pl, michal.babicki@marki.pl.

Organem właściwym do rozpatrzenia wniosków jest Burmistrz Miasta Marki.

Podczas konkursu uczestni-
cy prezentowali utwory Norwida 
w trzech kategoriach: recytacja, 
teatr jednego aktora, poezja śpie-
wana. W skład komisji oceniają-
cych uczestników weszli: akto-
rzy, norwidolodzy, muzycy oraz 
poloniści. Przesłuchania trwały 
dwa dni: 18 maja i 19 maja. Za-
prezentowało się ponad 100 ucz-
niów. Eliminacje zakończyły się 
ogłoszeniem listy laureatów oraz 
wręczeniem dyplomów i nagród 
książkowych. 

Finał konkursu miał miejsce 
23 maja, w 133. rocznicę śmierci 
C.K. Norwida. Uroczystość roz-
poczęła się złożeniem kwiatów w 
Kościele Parafialnym w Dąbrów-
ce, pod tablicą upamiętniającą 
chrzest poety oraz na cmentarzu 
parafialnym, na symbolicznym 
grobie matki Norwida. Następ-
nie wręczono nagrody laureatom 
konkursu. 

Wręczono również dwie 
NAGRODY SPECJALNE - obie 
dla przedstawicieli miasta Ząbki, 
które zostały przyznane za wybit-
ną interpretację utworu Norwida.

Cyprian Norwid Poeta Naszej Ziemi
XVI Konkurs Poetycki 

W konkursie wzięli udział uczniowie szkół podstawowych, gimnazjów i szkół średnich z terenu powia-
tu wołomińskiego oraz sąsiednich: węgrowskiego, wyszkowskiego, legionowskiego, warszawskiego. 

Urząd Miasta Zielonka informuje
o publikacji na okres 21 dni od dnia 
02.06.2016  r., na stronie internetowej Miasta 
www.zielonka.pl oraz na tablicy ogłoszeń 
w Urzędzie przy ul. Lipowej 5 w Zielonce, 
ogłoszenia dotyczącego oddania w dzierżawę 

nieruchomości gruntowej o powierzchni 1,27 m kw. położonej 
na Skwerze Armii Krajowej w Zielonce. 
Więcej informacji pod numerem tel. 22 761 39 25.

Honorowy patronat nad 
konkursem objął Marszałek 
Województwa Mazowieckiego 
Adam Struzik oraz Starosta Wo-
łomiński Kazimierz Rakowski. 
Organizatorami niezmiennie 
są: Wójt Gminy Dąbrówka oraz 
Gminne Centrum Kultury w 
Dąbrówce.
Laureaci XVI Konkursu Poety-
ckiego „Cyprian Norwid Poeta 
Naszej Ziemi”
KATEGORIA WIEKOWA: ucz-
niowie kl. I-III RECYTACJA

I miejsce: Klara Satora, Szkoła 
Podstawowa nr 7 w Wołominie
TEATR JEDNEGO AKTORA
Wyróżnienie: Piotr Kostrzewa, 
Szkoła Podstawowa w Między-
lesiu
POEZJA ŚPIEWANA
I miejsce: Aleksandra Dmo-
chowska, Szkoła Podstawowa 
im. C. K. Norwida w Dąbrówce
Kategoria wiekowa IV-VI, RE-
CYTACJA
I miejsce: Matylda Pilarczyk, PSP 
im. C. K. Norwida w Dębinkach
KATEGORIA WIEKOWA: ucz-
niowie kl. IV-VI, TEATR JED-
NEGO AKTORA
I miejsce: Klaudia Orzechowska, 
Zespół Szkół im. Rzeczpospolitej 
Norwidowskiej w Strachówce
KATEGORIA WIEKOWA: ucz-
niowie kl. IV-IV, POEZJA ŚPIE-
WANA
I miejsce: Maria Szczapa, Szkoła 
Podstawowa im. Jana Pawła II w 
Kruszu

KATEGORIA WIEKOWA: 
uczniowie gimnazjów, RECY-
TACJA
I miejsce: Zuzanna Około – Ku-
łak, MOK Ząbki
KATEGORIA WIEKOWA: ucz-
niowie gimnazjum TEATR JED-
NEGO AKTORA
I miejsce: Maciej Fijałkowski, 
Miejski Ośrodek Kultury w Ząb-
kach
KATEGORIA WIEKOWA: ucz-
niowie gimnazjum, POEZJA 
ŚPIEWANA

I miejsce: Adrianna Dobosz, 
Publiczne Gimnazjum w Ło-
chowie
I miejsce: Kinga Salwin, Weroni-
ka Sawera, Katarzyna Stolarska, 
GOK w Jadowie
KATEGORIA WIEKOWA: ucz-
niowie liceum, RECYTACJA
I miejsce: Patryk Jóźwik, MOK 
Ząbki
KATEGORIA WIEKOWA: ucz-
niowie liceum TEATR JEDNE-
GO AKTORA
II miejsce: Jan Żelazowski, Miej-
ski Ośrodek Kultury Ząbki
KATEGORIA WIEKOWA: ucz-
niowie liceum, POEZJA ŚPIE-
WANA
I miejsce: Anna Puchalska, Pau-
lina Zglecz, Rafał Żurawski, I LO 
im. C. K. Norwida w Wyszkowie
Nagroda specjalna – statuetka 
Cypriana Norwida:
Patryk Jóźwik i Maciej Fijałkow-
ski ( MOK Ząbki).

 Nagrody wręczali: wójt Dąbrówki Radosław Korzeniewski i wicestarosta wołomiński Adam Łossan
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PRACA

• Zatrudnię do sklepu spożywczego w 
Zielonce. Tel. 22 781 94 58

• Zatrudnię doświadczonego cukiernika  
lub piekarza tel. 502617823 PILNE

• Zatrudnię piekarza lub pomoc i 
kobietę na nocną zamianę Dąbrówka 
tel. 601337495

• Zatrudnię krawcową do poprawek kra-
wieckich w Ząbkach. Tel. 602-304-503

• Zatrudnię krawcową do szycia 
zasłon, firan w Rembertowie. 
Tel. (22) 612 88 68, 602 725 222

• Salon fryzjerski w Ząbkach poszukuje 
fryzjerki/fryzjera. Praca na pełen etat 
od zaraz. Więcej szczegółów pod nu-
merem tel. 511 772 637

• Hotel Villa - Zagórze zatrudni kucharzy 
kuchni zimnej i ciepłej. praca@villa-
zagorze.pl

Radio FAMA Wołomin poszukuje osoby 
na stanowisko przedstawiciel handlowy. 
CV prosimy przesyłać na adres mailowy 
wolomin@radiofama.com.pl

SKUP, SPRZEDAŻ

REKUPERATORY,
KLIMATYZATORY

BUDOWLANE

FINANSE
Kosmetyki na bazie 

kolagenu naturalnego,
witamina C lewoskrętna.

Tel. 795 688 144

GEODETA
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

Mapy do celów projektowych 
i prawnych, podziały i rozgraniczenia, 

wznowienie granic.

WYRÓB I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH 

– E.Kalicki. Ogrodzenia betonowe, 
pustaki żużlowe, bloczki, kręgi, EKO 

Atrakcyjne ceny. 
Tel. (22) 799 93 89, 604 555 651

USŁUGI

Toczenie, frezowanie, ostrzenie 
narzędzi, CNC, TIG, 3D, koła 
zębate wykonuje TOK-FREZ, 

Wołomin, ul. Łukasiewicza 7, 
tel. /22/ 787-61-80

• Docieplanie budynków. Szybko, tanio, 
solidnie. Tel. 502 053 214

• EKSPRES gotówkowy! Pożyczymy do 
25.000 zł! Tel. 512 870 068

HYDRAULIK Pogotowie 24h
pogotowie wodno-kanalizacyjne 24h
instalacje sanitarne c.o., instalacje gazowe
montaż, spawanie, sprawdzanie szczelności
tel. 501 195 176
www.hydraulikbrzuchalski.pl

Posadzki miksokretem, 
zacieranie mechaniczne. 

Tel. 797 357 222

Sprzedaż i układanie kostki 
brukowej i granitowej. Sprzedaż 

piasku wiślanego i tłucznia. 
Rozbiórka obiektów.

Tel. 604405826

FILTRY do WODY
odżelaziacze * odkamieniacze

tel. 783 509 003

NIERUCHOMOŚCI

MOTORYZACJA

• Sprzedam mieszkanie w Rembertowie, 
45 m kw., dwupoziomowe, bezpośred-
nio, tel. 601 851 504

• Sprzedam działkę budowlaną 2000  m2 . 
WYSYCHY, 44 km od Warszawy, kierunek 
Wyszków. Ogrodzona, prąd-siła, studnia 
wiercona, wodociąg w ulicy. Księga 
wieczysta. 95 tys. zł; tel. 508 385 718

• Wynajmę lokal handlowy w Tłuszczu 
tel. 600 064 991

• Sprzedam działkę leśną 3000 m2 
Dąbrówka 608 046 422

• Sprzedam atrakcyjną działkę w 
Warmińsko-Mazurskiem. Wszystkie 
media. Tel. 515 137 659

PRZEPROWADZKI
TRANSPORT

www.trans-mart.pl
tel. 22 781-60-03, kom. 601 911 362

Haki, tłumiki, mechanika: 
Zielonka, tel. (22) 7611026

Zakład Kamieniarski wykonuje: 
nagrobki, parapety, schody. 
Wołomin. Tel. 502 472 396

Badanie fizykochemiczne wody,
filtry do wody. Tel. 783 800 800

Kasacja samochodów, skup złomu, 
sprzedaż części, naprawa samocho-
dów, zbiórka sprzętu AGD i RTV. 
JAN TOKARSKI, Poświętne, ul. Szkol-
na 11. Tel./fax: (22) 787-11-65, 668-
46-90-13, 507-01-79-12

BRUKARSTWO
podwórza, podjazdy,opaski, chodniki, 

odwodnienia terenu, parking itd.
schody, tarasy, palisady

Grzegorz Lewandowski, Dąbrówka, 
Trojany 83a, tel. 512289277

Docieplanie budynków, czyszczenie 
elewacji, szybko i solidnie. 

Wieloletnie doświadczenie. 
Firma z Dąbrówki ul. Kościelna 37 

tel. 503 155 944, 502 220 117

Zatrudnię kobiety i kierowcę 
w cukierni w Dąbrówce. 

Tel. (29) 757 80 56,  602 351 430 BIUROWE

SKUP AUT
Kupię każdy samochód 
osobowy i dostawczy, 
również rozbity i bez 

dokumentów. 

Tel. 789 090 573

Danie dnia 
zupa + drugie danie: 13 zł

Ząbki, ul. Szwoleżerów 74

Tel. 695 949 199
Dowóz od 20 zł gratis!

OBIADY DOMOWE
Instalacje elektryczne - 

pełny zakres
eleni@wp.pl    tel. 604 967 615

STUDNIE Paweł Folman 
Tłuszcz - ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417

MARKSBUD - Usługi kontenerami 
Mariusz Toczyski - Ząbki

Wywóz odpadów budowlanych, 
gruzu, ziemi, piachu. 

Tel. 698 214 790

kamień polny, łupany, ogrodzenia, 
grille, altany, układanie kostki brukowej

Krzysztof Kozłowski
tel. 663 4162 95; www.e-kamyk.pl 

Sprzedam używane z Niemiec pralki, 
lodówki, zmywarki, rowery, zamra-
żarki, piekarniki do zabudowy, itp. 
Tel. 502-188-233 



DNI OTWARTE 18-19.06.2016r.
sob.-nd.  10:00 -  16:00

OSIEDLE PROMIENNA I I  W MARKACH

tel.  512 107 399
www.mazoviadevelopment.pl

BIURO SPRZEDAŻY
ul.  Promienna 33 lok.2

Marki 05-270

W ramach nagrody za wygranie XVI Turnieju „Z podwórka na stadion o Puchar Tymbarku” piłkarki UKS Ząbkovia Ząbki w dniach 30.05 
- 02.06.2016 roku przebywały w Gdańsku. Miały okazję spotkać się z reprezentacją Polski (i zebrać autografy), obserwować trening kadry 
na EURO 2016 oraz dopingować biało-czerwonych podczas meczu z Holandią. Wszystkie dziewczynki otrzymały koszulki reprezentacji 
Polski ze swoimi nazwiskami na plecach.

Z podwórka na stadion 

Dzień Dziecka po wędkarsku

- Zgłosiło się ok. 100 za-
wodników - informuje Skarbnik 
Koła, pan Sławomir Pisarczyk, 
będący jednocześnie radnym 
powiatowym. - Zawody roze-
graliśmy w 3 kategoriach: w 
I  grupie znalazły się dzieci w 
wieku od 7 do 10 lat, w drugiej: 
od 11 do 14 lat, a ostatnią grupę 
reprezentowali mali wędkarze z 
Towarzystwa Pomocy Dzieciom 
i Młodzieży Niepełnosprawnej w 
Ząbkach.

Młodzi wędkarze wspierani 
przez członków swoich rodzin 
zajęli stanowiska o godz. 9.00, 
sygnał kończący rywalizację 
rozległ się w samo południe.

Oprócz prawdziwych sta-
nowisk dla starszych zawodni-
ków, ustawiono również oczka 
wodne ze sztucznymi rybkami 
dla dzieci do lat 7.

Nie zabrakło atrakcji: moż-
na było podziwiać wóz strażacki 
OSP z Ząbek oraz radiowóz po-
licyjny, który obsługiwał osobi-
ście rzecznik prasowy Komen-
dy Powiatowej w Wołominie, 
aspirant sztabowy Tomasz Sitek. 
Dzieci otrzymały od rzecznika 
baloniki, odblaski oraz broszu-
ry z informacjami niezbędnymi 
przy robieniu kursu rowerowe-
go. Dzięki sponsorom był też 
grill, ciasteczka i napoje chło-

dzące. Dodatkowa atrakcja po-
jawiła się niespodziewanie, a był 
nią wspaniały zabytkowy mer-
cedes. Do wszystkich pojazdów 
można było wsiąść i zrobić sobie 
pamiątkowe zdjęcie. Zawody 
były bardzo udane m.in. dzięki 
sponsorom: Góral-Bud Zbi-
gniew i Stanisław Lisek, Urząd 
Miasta Ząbki, Sklep spożyw-
czy U Walczaków Jacek Wal-
czak, Cukiernia Dario Dariusz 
Rumin, Księgarnia Orla Piotr 
Orłowski, Sklep zoologiczno-
-wędkarski SŁAWEX Sławomir 
Pisarczyk. Patronat nad imprezą 
objął Burmistrza Miasta Ząbki 
Robert Perkowski.

Koło Wędkarskie nr 61 z Ząbek zorganizowało w niedzielę, 5 czerwca, zawody dla dzieci z oka-
zji ich święta. Odbyły się one na Gliniankach w Zielonce.

Poniżej wyniki zawodów z 
podziałem na 3 kategorie.

Dzieci z TPDiMN: miejsce 
1. Michał Bogumił (1275  g), 
2.  Rafał Wyrzykowski (975 g), 
3. Bartłomiej Kłosowski (630 g).

Grupa dzieci w przedziale 
wiekowym 7-10 lat: 1.  Kacper 
Banach (2175 g), 2.  Wojtek 
Skowroński (1510 g), 3. Kacper 
Ołowski (670 g).

Grupa dzieci w przedziale 
wiekowym 11-14 lat: 1. Jakub 
Zalesko (3160 g), 2.  Jakub Mi-

kołajczyk (405 g), 3.  Karolina 
Ślusarz (345 g).

Największe ryby: Jakub Za-
lesko, 1890 g (przedział wieko-
wy 11-14 lat), Maja Żukowska, 
480 g (7-10 lat), Michał Bogu-
mił, 570 g (TPDiMN).

US

Asp. szt. Tomasz Sitek zapraszał dzieci do obejrzenia radiowo-
zu policyjnego "od środka"

Burmistrz Ząbek i skarbnik Koła Wędkarskiego nr 61 z Kacprem 
Banachem

Wśród dzieci rozlosowano książki ufundowane przez Księgar-
nię Orla

Michał Bogumił z burmistrzem Robertem Perkowskim i rad-
nym Sławomirem Pisarczykiem

Jakub Zalasko złowił najwięk-
szą rybę


